



OA/SLL/050A/2020
February 27, 2020

التاريخ: 2 رجب 1441 هـ
الموافق: 27 فبراير 2020م

To:
All Ground Handling Companies
All Airlines

إلى / جميع شركات المناولة الأرضية
/ جميع شركات الطيران

Subject : Implementation of
Ministry of Health Measures
to Tackle Corona Virus

الموضوع: تطبيق إجراءات وزارة الصحة
للتصدي لفيروس كورونا

Dear All,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

You are kindly obliged to follow the instructions set by the Ministry of Health on the preventive measures to tackle the corona virus.

نود إفادتكم بضرورة التقيد بما ورد من تعليمات من قبل وزارة الصحة بالسلطنة حول إجراءات التصدي لفيروس كورونا.

These procedures include passengers' announcement to all passengers on the aircraft arriving or transferring via Salalah Airport, and to also distribute the attached Disclosure Forms sent by the Ministry of Health and to ensure that those forms are filled.

و تتضمن هذه الإجراءات الإعلان على متن الطائرة لجميع المسافرين سواء القادمين أو المحولين عبر مطار صلالة و توزيع إستمارة الإفصاح المرفقة بالظي من قبل وزارة الصحة و التأكد من تعبئتها قبل النزول من الطائرة.

Ground Handlers companies must not open the Aircraft door till the cabin crew has confirmed that all passengers have filled out the self-disclosure form.

وننوه لشركات المناولة الأرضية بعدم فتح باب الطائرة حتى يتم التأكد من أن جميع المسافرين قاموا بتعبئة أستمارة الإفصاح الذاتي.

Thank you for your usual cooperation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم

Kind Regards,

نائب الرئيس التنفيذي مطارات عمان- لمطار صلالة

Salim Awadh Said Al Yafai
Vice President – Salalah Airport

